
 
 

Akademický senát  
Rektorát TUKE 

Letná 9  │  042 00 Košice 

 
  

ZÁPISNICA   
zo zasadnutia AS TUKE dňa 25. novembra 2019 

    

Program zasadnutia:  

  

BOD  PROGRAM  PREDKLADATEĽ  

1.  Otvorenie rokovania  prof. Cimbala  

2.  Schvaľovanie programu rokovania prof. Cimbala 

3.  Schvaľovanie overovateľov zápisnice prof. Cimbala 

4. Kontrola uznesení  prof. Cimbala 

5.  Interpelácie prof. Cimbala 

6.  Návrh zmlúv, ktoré sa  týkajú nájmu  nehnuteľného majetku na čas dlhší ako 

jeden rok 

prof. Kmeť 

7.  Prerokovanie a schvaľovanie nového vydania Organizačného poriadku ŠDaJ 

TUKE 

prof. Kmeť 

8. Prerokovanie a schvaľovanie návrhu Organizačnej zmeny na OHSE prof. Kmeť 

9. Prerokovanie a schvaľovanie zmeny Štatútu Ekonomickej fakulty TUKE doc. Šoltés 

10. Rôzne prof. Cimbala 

11. Záver rokovania prof. Cimbala 

  

Priebeh rokovania:  

  

1. Otvorenie rokovania   

Prítomných na rokovaní privítal predseda AS TUKE. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 22 
členov AS TUKE a senát je teda uznášania sa schopný.  
 
 
2. Schvaľovanie programu rokovania   

Program navrhol predseda AS TUKE prof. Cimbala. 

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0 ZDRŽALI SA  0 

 
3. Schvaľovanie overovateľov zápisu   

Za overovateľov navrhol predseda AS TUKE PhDr. Danielu Hrehovú, PhD., MBA a Ing. Jozefa Trojana 
60/2019 AS TUKE zvolil doc. RNDr. Pavla Purcza, PhD. a Bc. Dominiku Kalaposovú za overovateľov 
zápisnice zo zasadnutia konaného dňa 25. 11. 2019.  

 
4. Kontrola uznesení 

Neboli prijaté žiadne zročné uznesenia.  
 
5. Interpelácie   

 doc. Wohlfahrt požiadal o písomnú odpoveď na systém parkovania pri budove Fakulty umení na 

Watsonovej ulici v Košiciach. Pán kvestor ubezpečil, že sa situácia čoskoro dostane do 

požadovaného stavu a prisľúbil písomnú dopoveď. 

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0 ZDRŽALI SA  0 



 doc. Glova poďakoval za expresné vyriešenie nedostatkov na parkovisku pri budove Ekonomickej 

fakulty na Nemcovej 32 v Košiciach. 

 
6. Návrh zmlúv, ktoré sa  týkajú nájmu  nehnuteľného majetku na čas dlhší ako jeden rok 

Rektor TUKE prof. Stanislav Kmeť predložil návrh zmlúv a požiadal pána kvestora o detailnejší 
komentár. Pán kvestor upozornil, že materiál bol upravený a doba prenájmu pre Slovak Training 
Academy bola zatiaľ upravená na 1 kalendárny rok.  
61/2019 AS TUKE schválil návrh zmlúv, ktoré sa týkajú nájmu nehnuteľného majetku na čas dlhší ako 
jeden rok. 

 
7. Prerokovanie a schvaľovanie nového vydania Organizačného poriadku ŠDaJ TUKE  

Rektor TUKE prof. Stanislav Kmeť predložil návrh nového vydania Organizačného poriadku ŠDaJ TUKE 

a o detailnejšie predstavenie zmien poprosil zástupkyňu riaditeľa Ing. Mariannu Miškovičovú, ktorá 

vymenovala zmeny v štruktúre a personálnej matici ŠDaJ. 

62/2019 AS TUKE schválil nový Organizačný poriadok Študentských domovov a jedální TUKE.  

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0  ZDRŽALI SA  0 

 
8. Prerokovanie a schvaľovanie návrhu Organizačnej zmeny na OHSE  

Rektor TUKE prof. Stanislav Kmeť predložil materiál na schválenie a o upresnenie zmien požiadal 
riaditeľa OHSE Ing. Petra Ivančáka. 
63/2019 AS TUKE schválil organizačné zmeny na Odbore hospodárskej správy a energetiky TUKE. 

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0  ZDRŽALI SA  0 

 

9. Prerokovanie a schvaľovanie zmeny Štatútu Ekonomickej fakulty TUKE 

Rektor TUKE prof. Stanislav Kmeť predložil na schválenie Štatút EkF TUKE, ktorý komentárom ozrejmil 

dekan EkF TUKE doc. Michal Šoltés. 

64/2019 AS TUKE schválil nový Štatút Ekonomickej fakulty TUKE. 

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0  ZDRŽALI SA  0 

 
10.  Rôzne 

 prof. Kmeť informoval členov senátu o aktuálnom stave na Leteckej fakulte TUKE, kde sa dôslednejšie 

koordinujú všetky aktivity s ministerstvami školstva a vnútra SR. 

 prof. Petráš informoval o činnostiach Akreditačnej agentúry SR a o priebehu verejného 

pripomienkovania. V tejto súvislosti sa doc. Sučik spýtal, či náš vnútorný systém kvality bude schopný 

byť kompatibilný s nový nariadeným systémom. Prof. Petráš odpovedal, že si to vyžaduje naozaj len 

minimum zmien, lebo sme v dobrej pozícii a stále ide o živý proces, ktorý ešte nie je vo finálnej fáze. 

 prof. Cimbala informoval členov senátu o najbližšom riadnom zasadnutí AS TUKE, ktoré by sa malo 

uskutočniť 24. 02. 2020. 

 pán rektor ešte informoval o tzv. kapacitných projektoch a poďakoval sa za svedomitú prácu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZA NÁVRH  22 PROTI NÁVRHU  0 ZDRŽALI SA  0 



UZNESENIA 
zo zasadnutia Akademického senátu TUKE dňa 25. 11. 2019 

 

60/2019  AS TUKE zvolil doc. RNDr. Pavla Purcza, PhD. a Bc. Dominiku Kalaposovú za overovateľov 
zápisnice zo zasadnutia konaného dňa 25. 11. 2019. 

61/2019    AS TUKE schválil návrh zmlúv, ktoré sa týkajú nájmu nehnuteľného majetku na čas dlhší ako 
jeden rok. 

62/2019  AS TUKE schválil nový Organizačný poriadok Študentských domovov a jedální TUKE 
s účinnosťou od 01. 01. 2020. 

63/2019  AS TUKE schválil organizačné zmeny na Odbore hospodárskej správy a energetiky TUKE 
s účinnosťou od 01. 04. 2020. 

64/2019  AS TUKE schválil nový Štatút Ekonomickej fakulty TUKE s účinnosťou od 01. 12. 2019.  
 
 
 
 
doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD.                                                                         Bc. Dominika Kalaposová 

              člen AS TUKE                                                                                                členka ŠK AS TUKE 

 

   

prof. Ing. Roman Cimbala, PhD.  

       predseda AS TUKE  
 zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD.          


